
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin 
videomöte via Teams 2023-10-23 kl 20.00-21.15

Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör  
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot  
 
Adjungerad 
Helene Swärd (HS), kansliet 

§219 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§220 Dagordningen fastställdes med tillägg av en övrig fråga. 
 

§221 Föregående Att-göra-lista gicks igenom och lades till handlingarna.  
 

§222 Ekonomi 
A PH meddelar att ekonomin överträffar förväntningarna, och att vi kommer att göra en 

betydande vinst innevarande år. Med tanke på regionernas dystra prognoser för 2024 med 
restriktioner för resande och fortbildningsaktiviteter, kan man inte räkna med liknande 
vinstmarginaler för till exempel kongresser kommande budgetår. Dessutom tillkommer 
extrakostnader för kansliet.  
 

 B Diskussion om ev ökade medel för råd och lokalföreningar. Frågan om det ekonomiska utfallet 
för lokalföreningarna kommer att lyftas på kommande ordförandemöte. Förslag framförs att ha 
en pott avsatta medel för projekt och liknande när tilldelade medel inte längre räcker för 
önskade aktiviteter. HS ska skissa på en mall för en dylik projektansökan, som kan presenteras 
på lokalföreningarnas ordförandemöte i november.  
  

§223 Forskning  
A 

 
 
 
 
 

AS berättar om ett kommande nationellt möte med institutionsföreträdare arrangerat av SAFU i 
Norrköping mars 2024. Förutsättningar för allmänmedicinsk forskning/utbildning, och 
rundabordssamtal med intressenter står på programmet. Ett dilemma är att SFAMs kongress 
inte prioriteras av doktorander och andra forskningsföreträdare. AS driver frågan om ett större 
engagemang från den vetenskapliga allmänmedicinen när det gäller deltagande i kongressen. 
 

B Diskussion och information om Hälsoobligationen (ett preventivt projekt inriktat på personer 
med prediabetes). 
 

§224 Remisser  
A Elektronisk tillgång till barns uppgifter inom hälso- och sjukvården och tandvården (Ds 2023:26) 

Beslut: Lagt förslag av AT och PH godkännes och remissvar skickas in.  
 



 
 

B Socialdepartementet: Uppdrag att möjliggöra bättre tillgång till hälso- och sjukvård i hela landet 
genom främjande av etablering i glesbygd (Ds 2023:23). Svar senast 2023-11-17. 
Remissvar är inskickat till SLS och Socialdepartementet och är publicerat på hemsidan. Har även 
skickats till Dagens Medicin för kännedom. 
 

C Sveriges Läkarförbund: Ett modernare socialförsäkringsskydd för gravida (SOU 2023:23).  
Svar senast 2023-11-21. 
Beslut: Remissen besvaras inte med hänvisning till att den faller inom DLF:s intresseområde. MI 
kontaktar DLF. 
 

§225 
       A 
 
 
 
 
 
       B 
 
 
       C 
 
 
       D     

Rapport från externa möten 
SLS ordförandemöte – AL rapporterar om föreläsning av Karin Tegmark Wisell, generaldirektör 
FHM. Ordf Tobias Alfvén berättade om aktuella frågor såsom KKV och Hippokratesrevision bland 
annat. Pågående utvärdering av SLS medlemsreform. Kunskapsstyrningen och KKV fick också 
utrymme i programmet. Reumatologföreningen berättade om en ny lovande 
ledarskapsutbildning, och Kirurg samt Infektionsläkarföreningen om sina bakjoursutbildningar. 
 
ST-dagar – MI kände sig upplyft av sitt deltagande, föreläste och modererade en paneldebatt. 
Minna Johansson höll uppskattad föreläsning. 
 
Prioriteringskonferens – PH deltog i en spännande fullspäckad konferens under två dagar med 
många olika teman, särskilt bra var seminariet om horisontella och vertikala prioriteringar.  
 
PH mötte Anders W Jonsson, Centerpartiet, tillsammans med Daniel Moberg, DLF. 
Diskussion om Nära vård och betydelsen av 1/1100.  
 

§226 Månadens nyhetsbrev 
AL samlar in efterhand. 
 

§227 
        
              
 

Övriga frågor 
AT rapporterar från möte med AllmänMedicins chefredaktör Jens Halldin. Tidskriften vill ha tips 
om medicinska teman inför 2024 års utgivning. Redaktionen behöver nya medlemmar.  
 

§228 Nästa möte 
2023-11-13 kl 20 via Teams. 
 

§229 Mötets avslutande 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Anders Lundqvist Magnus Isacson 
Facklig sekreterare Ordförande 
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